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kuryr 4. srpna 2023

Očkování nemá konec – miliardový byznys plánovaný s
Covid XBB?

infokuryr.cz/n/2023/08/04/ockovani-nema-konec-miliardovy-byznys-planovany-s-covid-xbb

Je to pro ně málo. Farmaceutický průmysl není otrávený a
pochybní politici si nechtějí přiznat své pochybení za poslední
tři roky. Nyní můžete nechat submisivní systémová média
bubnovat jako standard: „Corona podzimní vlna ve výstavbě,
očkování proti XBB variantě se blíží“. Lidské životy jsou proto

https://www.infokuryr.cz/n/2023/08/04/ockovani-nema-konec-miliardovy-byznys-planovany-s-covid-xbb/
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stále riskovány a pravděpodobně ztraceny ve prospěch
farmaceutických nadnárodních společností. Tuto nestydatou
kopii rozebíráme až do poslední věty.

Samozřejmě se stále můžete nechat otestovat, pokud
potřebujete. Globalistické noviny, které mají blízko k Bilderbergerům,
dychtivě vysvětlují „zázraky“ farmaceutického průmyslu. Pro
standardní a další systémová média pandemie zdaleka neskončila –
a příběh o nejvražednějším moru za posledních sto let musí být
samozřejmě zachován. Ptal se standard, jak text vysvětluje. Ale
nevysvětluje kde. Může se to stát, v prvním roce studia
žurnalistiky. Je jen hloupé, že Pia Kruckenhauser byla velmi
dlouho novinářkou, dříve ve WOMAN, a nyní vede zdravotní
oddělení ve Standardu.

Základem nového koronového koncernu jsou mimochodem analýzy
odpadních vod. Pamatujeme si, že z milionů a milionů litrů vody se
náhodně odebere 40 mililitrů z každé čistírny odpadních vod a
prochází (pro tento účel) kontroverzním PCR testem (viz: Koronaviry
nalezené ve vodě čistírny odpadních vod? Když všechno voní jako
podvod ). ” Někteří lidé jsou také nemocní ,” obává se autor. To se
ještě nikdy nestalo! Ale testovací konstrukce by již byly
rozebrány. Mezi řádky rezonují kyselá morální obvinění.

Expert na panickou tour od ledna

Čtenář, který je zvyklý na strach a paniku, alespoň v pátém odstavci
tuší, s kým chce novinář udělat rozhovor: s molekulárním biologem
Ulrichem Ellingem. V současné době šťouchá systémovými médii,
aby zajistil, že míra strachu v populaci nemůže klesnout na
nulu. Panické turné k XBB začalo v lednu , jako rozhovor ve
známém Puls24 ukazuje. (Tady po 7 měsících vyvstává otázka, zda
virus od té doby trochu nezmutoval. Fakta ale pro tuzemské mediální
prostředí asi nejsou tak důležitá.)

https://www.derstandard.at/story/3000000181187/keine-corona-sommerwelle-aber-steigende-zahlen-im-herbst
https://report24.news/corona-viren-im-klaeranlagen-wasser-gefunden-wenn-alles-nach-betrug-riecht/
https://www.puls24.at/video/puls-24-news/elling-xbb15-koennte-im-februar-in-oesterreich-dominant-werden/v-cpotz3j14rmp
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Právě tam pokračovaly věci v červnu beze změny . I tam je morálka:
V Rakousku v současnosti neexistuje téměř žádná ochrana před
infekcí. Elling byl vždy zastánce tvrdé linie, o čemž svědčí tento text
z července 2022: První expert otevřeně proti zrušení karantény . Má
tedy smysl, aby se samo deklarované kvalitní médium, jako je
Standard, konkrétně zeptalo na nový vývoj.

Čísla jsou teď opravdu nízká, ale imunita klesá. Nynější mírný
vzestup nenaznačuje letní vlnu, ale je to možná začátek podzimní
vlny. To přijde nejpozději po začátku školy.

Ulrich Elling on the Standard, 1. srpna 2023

https://www.puls24.at/video/puls-24/elling-ueber-omikron-subvarianten-kaum-infektionsschutz-in-oesterreich/v-ckdr7baxtzzt
https://www.heute.at/s/erster-experte-tobt-wegen-aufhebung-der-quarantaene-100219441
https://stranapro.cz/
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co se naučíme? „Čísla jsou nízká“, ale to samozřejmě není důvod k
tomu, aby bylo vše jasné. Podobné výroky známe od německého
„odborníka na všechno stejně“, Karla Lauterbacha. Můžete si
vyměnit věty 1:1. V konvici na kávu Elling čte, že je „možná“
začátek podzimní vlny. Slova jako „možná“ se často objevují v
kvalitních médiích, abyste později mohli říci, že jste netvrdili nic
definitivního. Ale pak se „možná“ domněnka stává jistotou ve dvou
větách: podzimní vlna přijde po začátku školy. Nejpozději.

Podívejte se do světa, všechno je velmi nebezpečné a znepokojivé

Ve skutečnosti se v některých oblastech světa v současnosti počty
korony zvyšují. Například v Japonsku je aktuálně poměrně silná vlna
infekcí. V USA hodnoty odpadních vod opět vykazují vyšší čísla a v
Anglii přichází do nemocnice kvůli Coroně více lidí než nedávno.

DerStandard, 1. srpna 2023, není jasné, zda Kruckenhauser nebo
Elling

Pak přejdete na obvyklé čarodějnictví: Všude jinde na světě je
situace již dramatická. Víme to z falešných obrázků z Bergama nebo
falešných videí z Číny na začátku roku 2020. Pokud je to tam tak
špatné, musíme se určitě hodně bát. Vědecký důkaz (člověk by měl
vždy následovat vědu, to je to, co úřady nařídily):

Dlouho jsme tu neměli žádnou vlnu, takže zase nastal čas.

Ulrich Elling on the Standard, 1. srpna 2023

Geniální výrok, který mohl vzejít od paní Baerbock, jak z hlediska
stavby věty, tak z hlediska logiky. A přitom je od místního znalce
Ellinga a jako Rakušan na to můžete být opravdu hrdí.

Vlastně to nebylo vůbec testováno…

Na otázku, která varianta aktuálně straší v Rakousku, přichází
vzrušující odpověď, která zcela odporuje tomu, co bylo řečeno
dříve. Zaprvé, polovina populace byla údajně pokryta zmíněným
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rozborem odpadních vod, o pár odstavců dále se píše: V Rakousku
nebyl hodnocen ani jeden vzorek z července. Můžete to udělat,
ale opravdu končí zamýšlená panika takovým řetězcem argumentů?

Minimálně v Německu ano, stále existují slušné testy. Tím jsou ti
němečtí inženýři známí, pořád je tam pořádek. A tam byly v červnu
nalezeny “nějaké” vzorky EG.5, které by patřily do rodiny Omicron-
XBB. Jak říkáš, že jde o plané řeči, vyplachování očí, náhodné
řetězce písmen a čísel? Ano, studoval jsi molekulární biologii a v
červnu jsi nehodnotil žádné vzorky, abys mohl něco takového tvrdit?

A nakonec přijdou důležité rady pro případ nemoci:

Kdo se cítí nemocný, měl by rozhodně zůstat doma.

https://stranapro.cz/
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Výchozí 1. srpna 2023

Pokud jste to ještě nevěděli, můžeme standardní předplatné jen
doporučit. Nejlepší by bylo, kdybyste to dokončili včera, nikdy
nevíte. A samozřejmě existují odborníci, kteří i tak na všechno
doporučí řešení. Kdo by to tušil, je to očkování. Tři zachraňující
společnosti vyvíjejí řešení monovalentní vakcíny proti XBB variantě
SARS-CoV-2: Biontech, Moderna a Novavax.

Od září vám může v žilách kolovat první genový vývar, který
neprochází žádnými bezpečnostními testy mimo provoz
výrobce, v lepším případě si pak další měsíc můžete vzít další od
druhého výrobce. Lépe bezpečněji než litovat, farmaceutické
miliardy neplynou samy od sebe a naše vlády již předobjednaly
miliony dávek, jak je dobře známo. Mimochodem, dodnes neexistují
žádné studie o interakcích, bez ohledu na to. Nikomu nikdy nevadilo
doporučovat tato „očkování“ i v těhotenství.

Expert Kollaritsch doufá ve slovo autority od WHO

A pak se oko deníku ptá dalšího odborníka, kterého známe z prvního
dne cirkusu Covid: infektiologa Herwiga Kollaritsche. Toužebně
doufá v „rozumné“ doporučení k očkování od Národního výboru pro
očkování. A říká: „ V zásadě se budeme řídit doporučeními
WHO. Stále však čekáme na schválení adaptovaných vakcín. “ S
tímto prohlášením je také jasné, kam směřuje globalistická
cesta. Protože Světová zdravotnická organizace (WHO) pracuje
na právu přístupu pro všechny členské země s novou
pandemickou dohodou, kterou Rakousko a Německo podle
očekávání podepíší v roce 2024.Když WHO křičí „pandemie“ a
„očkování“, musí s tím všichni souhlasit. V opačném případě … A
aby se tento odvážný nový svět stal skutečností bez rozporů, kvalitní
média jako Standard a jeho časopisy již připravují základy.

Konečně poslední rozpor v reklamním textu paní Kruckenhauserové:
Elling řekl, že imunita obyvatelstva klesá (odstavec 5). Kollaritsch
uvedl, že imunita v populaci je vysoká (bod 13). Můžete si vybrat
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cokoli mezi tím, ale v každém případě byste se měli jít „očkovat“
mRNA poměrně často. Pokud tedy vždy poslušně uděláte, co úřady
nařídí. Tito pánové prostě vědí lépe, co je pro nás daňové poplatníky
dobré, že?

Komentář Williho Hubera
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